

CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE RAADSVOORBEREIDING VAN 03 oktober 2017

Aanwezig:

Leden:

CDA	I.C. Vink-Albrecht, Th. van Heese, H.J.M. Koelman en L. Kranenburg
VVD	H. Werner en H. Mikkers
D66	H. van Dijk, S.J. Bier en I. Volder (plv.)
GroenLinks	G.M.M. Wehkamp
PvdA	D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heilieggers, R. van Haeften en B.A. Graal

Voorzitter: F.J.M. Duits

Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering. Alle leden zijn aanwezig. Er is een inspreker voor agendapunt 11.

2. Vaststellen van de agenda

Op voorstel van de voorzitter schrapt de commissie agendapunt 17 van de agenda. Vanwege de inspreker stelt hij voor punt 11 direct na 6 te behandelen.

De commissie stelt de agenda gewijzigd vast.

3. Vaststellen conclusies van de vergadering van 05 september 2017

Het lid Wehkamp (GroenLinks) stelt bij agendapunt 11 een tekstwijziging voor. De commissie stelt de tekst aldus gewijzigd vast.

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met met 05 september 2017

De leden Vink (CDA), Mikkers (VVD), Kerkhoff (PvdA), Volder (D66), Koelman (CDA), Van Heese (CDA) Werner (VVD) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht.

5. Rondvraag

De leden Koelman (CDA), Kranenburg (CDA), Werner (VVD) en Van Heese (CDA) stellen een vraag.

Wat betreft de inventarisatie van kunst, schilderijen, voorwerpen etc. in het gemeentehuis, is het boekwerk in te zien (via / bij de griffier), aldus burgemeester Heilieggers.

De melding over verbouw loods, onjuiste aansluiting riolering toiletten (op hemelwaterafvoer ?) en (verpauperende) leegstand bij huizen aan de Haarlemmerstraatweg ter hoogte van de voormalige suikerfabriek, laat wethouder Van Haeften onderzoeken.

6. Spreekrecht

De heer Spanjers spreekt in over agendapunt 11. Hij is één van de initiatiefnemers en licht de plannen tot verbouw en realisering van een gezamenlijke woning toe.

De leden Wehkamp (GroenLinks), Kerkhoff (PvdA), Volder (D66) en Kranenburg stellen vragen ter verheldering.

A-stukken

7. Voorstel tot intrekken van een vijftal verordeningen

De leden Van Heese (CDA en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 31 oktober 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

8. Verordening adviescommissie bezwaarschriften gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude

De leden Koelman (CDA), Kerkhoff (PvdA) en Mikkers (VVD) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 31 oktober 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

9. Voorontwerp bestemmingsplan Integraal Kindcentrum Halfweg

De leden Werner (VVD), Kranenburg (CDA), Kerkhoff (PvdA), Wehkamp (GroenLinks) en Bier (D66) hebben vragen / opmerkingen. De heer Wehkamp (GroenLinks) verklaart tegen de realisering van de school met meer dan 270 leerlingen te zijn; dus ook tegen dit voorstel.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 31 oktober 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

10. Concept ontwerp bestemmingsplan Boezembruggen Halfweg

De leden Werner (VVD), Van Heese (CDA), Bier (D66), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 31 oktober 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

11. Ontwerp Verklaring Van Geen Bedenkingen wat betreft uitbreiden van een woning, Houtrakkerweg 18, strijdig met geldende bestemmingsplan

De leden Werner (VVD), Vink (CDA), Wehkamp (GroenLinks), Kerkhoff (PvdA) en Bier (D66) hebben vragen / opmerkingen. Wat betreft een (eventueel) advies van de Monumentencommissie zegt wethouder Van Haeften toe hierover mededeling te doen voor de raadsvergadering.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 31 oktober 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

12. Beschikbaar stellen krediet voor renovatie van de Ringweg buiten de bebouwde kom

De leden Koelman (CDA), Kerkhoff (PvdA), Van Dijk (D66) en Wehkamp hebben vragen / opmerkingen.

Wethouder Graal zegt toe dat aan het voorstel nog een tekening met aan te pakken weglengte wordt toegevoegd. Het conceptbesluit zal beter omschreven worden.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 31 oktober 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

13. Beschikbaar stellen krediet voor reparaties asfalt Groeneweg

De leden Van Heese (CDA), Van Dijk (D66), Wehkamp (GroenLinks) en Mikkers (VVD) hebben vragen / opmerkingen.

Wethouder Graal zegt toe dat aan het voorstel nog een tekening met aan te pakken weglengte wordt toegevoegd. Het conceptbesluit zal beter omschreven worden (in het bijzonder over de exploitatie).

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 31 oktober 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

14. Voorstel tot vaststellen Programmabegroting 2018

De leden Van Dijk (D66), Koelman (CDA), Werner (VVD), Wehkamp (GroenLinks), Kerkhoff (PvdA) en Van Heese (CDA) hebben vragen / opmerkingen.

Van vragen die nog openstaan en nog voor de begrotingsbehandeling van een antwoord moeten worden voorzien, graag via de mail naar de griffier. Overige zaken komen enerzijds terug in de Algemene Beschouwing van de fractie en anderzijds in de (nadere) beantwoording van het college.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de begrotingsbehandeling in de raadsvergadering van 9 november 2017.

15. Rekenkamercommissie HenS definitief rapport “snippergroen”

De leden Van Dijk (D66), Kranenburg (CDA), Kerkhoff (PvdA) en Werner (VVD) hebben vragen / opmerkingen.

De heer Wehkamp (GroenLinks) deelt mee dat hij als (plaatsvervangend) lid van de Rkc betrokken is geweest bij de totstandkoming van het rapport en laat daarom aantekenen hier niet het woord te voeren.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de raad adviseert conform de aanbevelingen van de Rkc te beslissen; het stuk kan door naar de raadsvergadering van 31 oktober 2017. Voorzitter en griffier zullen de tekst van het commissieadvies (raadsvoorstel en concept raadsbesluit) opstellen.

B-stukken

16. 2017-06-06 BenW besluit incl 2017.0025644 Nota BenW gemeente Identiteit getekend 2017-06-06

De leden Koelman (CDA), Wehkamp (GroenLinks), Van Dijk (D66), Werner (VVD) en Kerkhoff (PvdA) hebben vragen / opmerkingen.

Burgemeester Heilieggers verwacht, onder verwijzing naar actiepunten 108, een voorstel rond Identiteit en ook de postcode voor Spaarnwoude, aan te bieden in december 2017.

17. Geschrapte van de definitieve agenda. 2415101 Vaststellen ontwerp-koersdocument Omgevingswet Haarlemmermeer en Haarlemmerliede en Spaarnwoude

18. 2017-06-15 Brief BenW en Jaarverslag 2016 Toezicht en handhaving Uitgnr. 1428 (digipost 15-06)

De leden Kerkhoff (PvdA), Van Heese (CDA), Mikkers (VVD) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

Wat betreft de handhaving is wethouder Graal in overleg met HLMR; er is nog geen plan; hij kan ook geen termijn van realisering noemen; wellicht in januari 2018.

19. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van collegeleden)

De leden Vink (CDA) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de mededelingen voor kennisgeving aanneemt.

20. Mondelinge mededelingen collegeleden over lopende projecten (nieuw; vast agendapunt)

De leden Kerkhoff (PvdA), Van Dijk (D66), Bier (D66) en Van Heese (CDA) hebben vragen / opmerkingen. De commissie neemt kennis van de mondelinge mededelingen.

C-stukken

21. Stukken ter kennisneming: Een overzichtslijst van C-stukken en de betreffende C-stukken kunt u digitaal (via site of GO-app) raadplegen.

De voorzitter deelt mee dat er vragen op voorhand zijn ontvangen van het CDA, die echter bij agendapunt 4 al zijn meegenomen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie de stukken voor kennisgeving aanneemt.

22. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 07 november 2017,

De griffier,

de voorzitter,

N.S. Voogd

F.J.M. Duits